

## 《单词百科:substrates是什么意思?substrates怎么发音?substrates的解释和用法》

英语单词substrates是什么意思?substrates怎么读?substrates怎么发音?简答网为您整理了substrates的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### substrates怎么读

substrates的读音:[ ' s ʌ bstre ɪ ts]

### substrates的意思

1、n.基板;基底 (substrate的复数);基片;

### substrates的双语例句

1、Applicable to coating for BOPP, and Masking paper other substrates.

适用于BOPP、美纹纸等基材的涂布。

2、It also catalyzes the oxidation of substrates by hydrogen peroxide.

还可以通过过氧化氢催化底物的氧化.

3、Calcium-rich substrates dissolve into the water increasing the hardness.

钙含量丰富的物质溶于水,增加了水的硬度.

4、The molecules that are acted upon by enzymes are termed substrates.

被酶作用的分子称为底物.

5、In aerobic conditions, laccases can be oxidized a variety of substrates.

在有氧条件下,漆酶可氧化多种基质.

6、However, biricodar and valspodar are both substrates for the P 450 isoenzyme 3 A 4.

然而,比立考达和伐司朴达都是P450同工酶3A4的底物.

7、It was determined with lard, walnut kernel and salad as the substrates.

本文以猪油、核桃仁和色拉酱等富含油脂食品为底物研究了蜂胶的抗氧化作用.

8、This equation covers nucleation on flat substrates.

这个方程适用于在平面基底上的成核作用.

9、Evaporation. No cracking on substrates . Good physical properties. Steam resistance . Odorless.

自然干,防破裂,延展性好,耐蒸煮,低气味.

10、Racemization is found with optically active substrates.

发现旋光基质有外消旋作用.

11、The substrates can be relatively close and stationary.

衬底可能是相当致密的和稳定的.

12、Whey protein is particularly rich in substrates for GSH synthesis.

乳浆蛋白富含谷胱甘肽合成所需的基质.

13、 Numerous drugs and medications target BATs, acting as inhibitors or substrates.

大量药物和给药方法以BAT为靶点,以底物或抑制剂的形式发挥作用.

14、 These films are bonded to metal substrates by an adhesive.

这些膜通过粘联剂粘到钢材上.

15、 Similarly, the substrates are transported smoothly to the buffer.

同样, 顺利地将基板输送到缓冲器.

以上是简答网为您整理的substrates怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于substrates

的用法、substrates的释义、

substrates的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/substrates>

